
 

Firmaidræt Storkøbenhavn - Tilsluttet Dansk Firmaidræt 
Knuthenborgvej 24 - 2500 Valby - Tlf.: 33 22 44 44 - www.fskbh.dk – info@fskbh.dk  

 

Referat af Bestyrelsesmøde den 7.3.2024, kl. 17.30 

på Firmaidræt Storkøbenhavns kontor. 

 

 

Deltagere.: Jeanette Thornberg (JT), Gitte M. Nielsen (GN), Palle Lindstrøm (PL), Mari-Ann 

E. Madsen (MEM), Rebekka L. Markers (RLM), Henrik Lindby (HL) 

Afbud: John V. Petersen (JVP), Kim Christiansen (KC) 

  

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af dagsorden for mødet og udpegning af mødeleder. 

Dagsorden godkendt med følgende ændringer: Budget sportsfisker flyttes fra punkt 3.2 til punkt 

4.3 og Opgave og tidsplan repræsentantskabsmøde flyttet fra punkt 4.3 til punkt 3.2  

GN blev valgt til mødeleder. 

 

 

2. Opfølgning på sidste møde. 

a) Bestyrelsesmøde den 08.02.2024 -Intet 

 

3. Sager til beslutning 

 

1. Hævelse af leje for P-plads 2025 og tennismedlemskab 2025 

I forlængelse af forhandlinger med grundejerforeningen om leje af arealet, skal vi forvente 

en noget højere leje fremadover. 

 

Til medfinansierings af øget leje foreslås en stigning fra 1.500, - til 3.000, - for leje af P-

plads i 2025. 

Leje indtægten er i dag 20.000, - og øges til 40.000, - pr. år.   

 

Stigning til 3.000, - fra 2025 Godkendt 

 

Ligeledes foreslås stigning af tennismedlemskab. 

 

Pris 2023: 615,-  

280 medlemmer = Indtægt 172.000 

 

Pris 2024: 725,- Vedtaget ved budgetgodkendelse  

Forventer - 295 medlemmer = 215.000 

 

Pris 2025: 1.000, - Forslag 

Forventet - 250 medlemmer = 250.000 

 

Stigning til 1.000, - fra 2025 godkendt 

 

 

2. Opgave og tidsplan repræsentantskabsmøde  

 

Valgliste ok. 

 

Kontingent for 2025 for klubber og enkeltmedlemmer – uændret. 

 

 

4. Sager til drøftelse 

 

1. Revisionsprotokol 4. kvartal 2023 

Gennemgået og underskrevet. 
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2. Årsregnskab 2023 

PL gennemgik hovedposter i regnskabet som forelægges repræsentantskabsmødet. 

Se tallene her: Regnskab 2023 

 

3. Budget 2024 sportsfiskeri 

Sportsfiskeri var næsten lukke ned, men Henrik M og Carsten H fra HI, har lavet et kæmpe 

arbejde og fået arrangeret 8 ture og også lagt et budget for afdelingen. 

 

Budgettet godkendt, da det viser et lille overskud. Budgettet vil dog ikke indgå i det alle-

rede vedtaget budget for 2024.  

 

4. Hjemmebanen 

Punket udsat til næste møde, hvor forhåbentlig alle er til stede. 

 

5. Meddelelser fra: 
 

• Formanden (JT) 

Deltaget ved fantastisk godt arrangeret nytårskur sammen med flere udvalgsformænd, 

revisionsudvalget og ansatte. Tusind tak til de ansatte       

Var med som hjælper ved indefodboldstævne i februar. En herlig dag med mange hold i 

både dame-, mix- og herre-række. Det er altid en fornøjelse at være med – og jeg har 

naturligvis meldt mig som hjælper igen til marts stævnet. 

Har afholdt ugemøder med Rebekka og Henrik – vi har stadig gang i mange nyt tiltag. 

Rebekka er kommet godt ind i arbejdet efter overdragelse fra Louise, og det er en fornø-

jelse også at arbejde sammen med Rebekka. I kan alle glæde til at møde hende       

 

• Næstformanden (GN) 

Deltog i Nytårskuren, som denne gang blev afholdt i KFIU-hallen. Et rigtig godt arrange-

ment med god mad og hyggeligt samvær. Stor tak til kontoret for at arrangere en festlig 

aften. 

Deltog som hjælper ved Indefodboldstævne i februar. Et godt arrangement med velop-

lagte fodboldspillere. 

 

• Økonomiansvarlig (PL) 

Se punkt 4.2 

 

• Øvrige bestyrelsesmedlemmer 

 

MEM 

 

 

 

KC 

Fodbold. Jeg har deltaget i et møde med Lars og Steen fra fodboldudvalget, samt Emil 

og Rebekka på kontoret, onsdag d. 28. februar. Der talte vi lidt om stævnet i Otto Møn-

sted Hallen d. 17. marts, som bliver et Futsal stævne for første gang nogensinde. Der er 

dog lidt udfordring med at få deltagere nok til at passe tidtagerbordet, da enkelte af de 

”gamle drenge” er på ferie eller til fødselsdag dagen før stævnet. Der skal nok fremad-

rettet ”kæmpes” lidt mere, for at nye kræfter udefra kommer til, da det ellers godt kan 

blive svært at få vagtkabalen til at gå op. 

Derudover var der en længere snak om ny turneringsstruktur. Mange ting blev vendt, 

men det endte med at blive besluttet, at den skulle deles op i en forårs og en efterårs-

turnering. Derudover blev der så også plads til en pokalturnering i slutningen af septem-

ber. Der var også tanker om at genoplive Jule five-a-side turneringen i november på Klø-

vermarken, samt indefodboldturneringen Julestævne til december i Rødovre Hallen.  

https://www.fskbh.dk/media/1806372/2024-03-07-regnskab-2023-til-beretning-2.pdf
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Udefodboldturneringen var der pt 80 hold tilmeldt, og det tal harmonerer godt med det 

der har været de sidste par på i slutningen af februar. Flere hold vil komme til, jo tættere 

man kommer på april måned.  
 

 

 

JVP  

 

 

• Administrationen 

 

  HL  

 

Medlemstal: 

Firmaidræt Storkøbenhavn er blevet udtrukket til kontrol. 

10 idrætsgrene hvor der har været difference på over 9,5%, har jeg skulle forklare afvi-

gerseler. En tidskrævende opgave 

Fodbold: 

Emil og jeg havde planlagt at lægge fodboldturneringen i går 6/3-24. Vi fik så at vide at 

de bemærkningsfelter – ønsket starttid, ønsket spillested, ønskede ugedag, og uønskede 

spilletidspunkter, først er sat til programmering for ca. 10 dage siden, og vides pt. ikke 

hvornår de er færdige. De er ellers godkendt midt i november 2023. 

Emil og jeg har genplanlagt at lægge turneringen mandag 11/3 og håber de rigtige skabe-

loner er klar.  

Billard: 

Jeg er blevet kontaktet af en person der gerne vil i samarbejde om pool billard. 

Billard er i gang med at få nye deltagere, og jeg har aftale med Stephen, at Rebekka og 

jeg gerne deltager i et møde om muligheder for en ny variant af billard. 

 

 

RLM 

Den seneste måned har været præget af overlevering af arbejdsopgaver fra Louise til mig.  

Jeg er stadig i gang med at sætte mig ind i alle sagerne i Firmaidræt Storkøbenhavn og 

Dansk Firmaidræt, og jeg har brugt lidt tid på at sætte mig ind i den strategi, som I (vi) 

har sat jer for i 2024.  

Jeg har været til møde om bevægelsesdagen (24/9) på SOSU H Skelbækgade, hvor plan-

lægningen så småt er gået i gang. 

Isabelle og jeg skal desuden til møde på SOSU H Herlev, hvor vi skal starte et samar-

bejde. Vi tiltænker at køre lidt samme koncept som på Skelbækgade  

Ift. samarbejdet/en aftale med Racket Club, så er der ikke kommet noget 100% på plads, 

men jeg arbejder på højtryk på at få en aftale i hus med dem om, at vi kan leje padelba-

ner til en pris, der også giver mening for os. Jeg har møde med deres kommercielle chef, 

hvor jeg håber, vi kan få noget på plads, så vi kan fortsætte fyraftenspadel hver måned 

og prøve kræfter med et sommer- og julestævne.  

Vi har desværre måtte aflyse Royal Run løbecampen, da der ingen tilmeldte var.  

Arbejdsgruppen i Sportsfiskeri har arbejdet effektivt og hurtigt og har lavet en kalender 

med fisketure frem til jul 

 

 

 

6. Eventuelt.  

 

Vi har tidligere deltaget i tæl skridt, hvor vi var 2 hold, nemlig bestyrelsen og de ansatte. 

Vi deltager nu, som et samlet hold i tæl skridt i perioden 22/4 til 5/5. 

HL skriver ud om tilmelding. PL har tilmeldt sig. 

 

Emil og Henrik stille op for Firmaidræt Storkøbenhavn til badminton i FO 2024 den 7.-9. 

juni i Roskilde.  
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Referent: HL 

 

 


